
 

 
 

 

 
 
 

Datum : Dinsdag 26 november 2024 
Aanwezig : Erwin Iping (communicatieadviseur), Ronald Ringenoldus (projectleider), Mirjan 

Scheltema (projectleider) Karen Rolsma (projectmedewerker), Marit Teusink 
(locatiemanager COA), Jennifer Cildavil (COA), Tariq Al Faghri (COA), 
afvaardiging van aanwonenden  

Aanleiding : Evaluatiebijeenkomst met aanwonenden, het COA en de gemeente 

  
 

 
 
 

1. Opening en mededelingen 
Voorstellen nieuwe projectleider opvang vluchtelingen, Mirjan Scheltema. Zij 
vervangt Ronald Ringenoldus. 
 

2. Ervaringen van omwonenden 

Er wordt nog geen verbetering ervaren ten aanzien van de hangende jongeren 
aan de overkant van de straat. Veel jongens hebben fatbikes en gebruiken deze 
ook zonder licht. Dat levert gevaarlijke situaties op.  
 
De gemeente zal kijken naar meer verlichting. Ook bij The Gap en de straat 
daarachter (Hibbertsstraat) is het erg donker.  
 
Vanuit de gemeente is afgesproken dat BOA’s vaker langs hangplekken gaan, 
zoals The Gap. Ook de Molenstraat zullen zij mee gaan nemen. Doel is ook om 
de jongeren beter te leren kennen.  
 
Er wordt breder naar de veiligheid bij o.a. The Gap gekeken, naar wie er 
specifiek overlast veroorzaken. Er ontstaat snel onterechte negatieve 
beeldvorming.  
 
Met de politie zou afgesproken zijn om niet voor de deur te parkeren. Dit gebeurt 
nog steeds wel eens.  
 
Jongens uit Rekken hebben grote invloed op de beeldvorming van deze AMV-
locatie, dat is frustrerend. COA Rekken zegt dat er niet veel aan de hand is. Zij 
hebben er misschien niet voldoende zicht op. Dit zal ook op bestuurlijk niveau 
vanuit de gemeente worden besproken. 
 
De beveiliging bij COA Molenstraat is zichtbaar verbeterd.  

 
3. Nieuws vanuit de gemeente 

Uitleg over toekomstplannen. Waar moet gemeente rekening mee houden 
omtrent taakstelling van het Rijk, belangen gemeente, eisen COA, landelijke 
politiek, etc. 
 
Er is in het afgelopen jaar een goede samenwerking ontstaan tussen COA en 
gemeente. In gesprek blijven met buren en COA elkaar helpt hier goed bij.  
Er is het afgelopen jaar veel opgebouwd in deze opvanglocatie voor AMV, er 
staat nu iets moois, het zou zonde zijn als dat uiteenvalt.  

 



 

 
 

 

 
 
 

4. Klachten, meldingen en incidenten 
 Er zijn 4 meldingen bij gekomen. Deze worden kort besproken. 
 

5. Volgend overleg 
We spreken 13 januari af voor de volgende bijeenkomst. Daarna 1x in de 2 

maanden. 


